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ПИТАННЯ
ОСНОВНА ГРА 

П: Якщо будь-яка передумова Раґнароку виконується 
      під час дії Будівництво Монумента, відповідна карта 
      передумови перевертається. Що відбувається, якщо 
      виконано більш ніж одна передумова?
В:  Необхідно перевернути карти всіх передумов, вимоги             
      до яких виконано.

П: Бос підпорядковується правилам Полювання так 
      само як і Монстри, але НЕ є Монстром. Які ігрові 
      ефекти можуть бути спрямовані на Боса?
В:  Під час Полювання до Боса застосовуються всі ефекти 
      Полювання з карт Битви та ефекти з карт Атаки 
      Монстра. Жоден інший ефект не може бути 
      спрямованим на Боса, якщо не вказано інше.

П: Що відбувається з Арміями, коли Локі розміщується 
      в Регіоні?
В:  Локі не впливає на Армії, що вже перебувають у Регіоні,
      він не розчавлює, не знищує і не змушує Армії 
      переміщатися або відступати. Однак, нові Армії не 
      можуть бути розміщені, переміщені або найняті в цьому 
      Регіоні.

П: Що відбувається з Регіоном, у якому розміщено Локі?
В:  Локі ніяк не впливає на контроль над Регіоном. Регіон 
      усе ще можна Узурпувати, але гравець не може найняти 
      Армію в ньому.

П: Після наймання Армії, гравець мусить розмістити цю 
      Армію в будь-якому Регіоні, що межує з його 
      Дракаром, або в його Регіоні з Поселенням. Чи 
      поширюється це обмеження на всі ефекти Наймання 
      Армії в грі?
В:  Ні. Якщо в описі Наймання Армії є обмеження, що 
      стосуються Регіонів розміщення Армії, то ці обмеження 
      мають перевагу над основними правилами. Наприклад, 
      коли гравець наймає Армію під час особливої дії 
      Узурпація, він не зобов’язаний розміщувати найняту 
      Армію в Регіоні, що межує з його Дракаром, або в його 
      Регіоні з Поселенням.

П: Чи мають символи Атрибутів на картах Благословень 
      якийсь ігровий ефект?
В:  Ні. Ці символи розміщені на картах лише для полегшення 
      розділення карт за типами.

П: Який ефект має бонус Царства Ніфльгейм – гравець 
      може перемістити свою Армію чи розмістити нову із 
      Запасу?
В:  Бонус Ніфльгейм дає гравцеві змогу взяти Армію, яка 
      вже розміщена на полі, і розмістити її в Регіоні під його 
      контролем. Тільки ефект Найняти Армію дає змогу 
      розмістити Армію із Запасу.

П: Чи дає карта Битви Діви-Воїтельки змогу зіграти 
      більше карт із символами Втрат під час Битви, 
      перевищуючи загальний параметр Армії, чи ця карта 
      впливає на Втрати лише після Битви?
В:  Ефект Дів-Воїтельок застосовується на кроці Втрати, 
      тому він не може впливати на ліміт символів Втрат під 
      час Битви.

П: Ефект Походження Локісон/Локісдоттір стосується 
      лише Монстрів на полі?
В:  Так. Гравець не може отримати контроль над Монстрами, 
      яких немає на полі.

П: Чи можна застосувати ефект Сакса, Меча чи Сокири 
      (використання карти Зброї разом з іншою картою 
      Битви із символом Щита), щоб нанести Рану Босу?
В:  Так. Гравець може застосувати цей ефект на Боса, але 
      комбінація двох карт (Зброя та Щит) буде вважатися 
      одним символом Зброї. Для кожної комірки Ран Боса 
      потрібно два символи Зброї, тому гравець мусить зіграти 
      додаткову карту Битви (або ще одну комбінацію Зброя 
      та Щит), щоб нанести Рану.

П: Чи дає карта Благословення Захисника Віри гравцеві 
      змогу ігнорувати всі Втрати після Битви?
В:  Так. Як зменшення параметра Армії стороною, що 
      програла, так і зменшення параметра Армії від карт 
      Битви, вважаються Втратами.

П: Чи може гравець полювати на підконтрольних йому 
      Монстрів?
В:  Так. Якщо гравець починає Полювання на свого 
      Монстра, він одразу втрачає контроль над Монстром.

П: Після дії Мобілізація може з’явитися необхідність 
      провести кілька Битв. Чи можуть Армії гравця 
      відступи в підконтрольний йому Регіон, де має 
      відбутися наступна Битва?
В:  Так. Правила відступу Армії стосуються лише контролю 
      над Регіоном. Армії інших гравців не впливають на відступ.

ДОСЯГНУТІ ЦІЛІ
П: Чи можуть Морські Монстри розчавлювати?
В:  Ні. Морські Монстри не впливають на Армії під час свого 
      переміщення.

СОЛО–ГРА
П: Чи знищуються Армії Автома, якщо вони не мають 
      доступного Регіону для відступу?
В:  Так. Армії Послідовника дотримуються основних правил 
      відступу. Тому якщо немає суміжних Регіонів, які 
      контролює Послідовник, його Армії знищуються.
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ВИПРАВЛЕННЯ
Ці виправлення стосуються всіх помилок, знайдених 
у грі «Володарі Раґнароку». Виправлена версія правил 
виділена жирним шрифтом.

ОСНОВНА ГРА
1. Правила Гри, сторінка 11, Нагорода — Артефакт:
    Ілюстрація використання Артефакту, наведена в 
    цьому розділі, стосується розділу «Артефакти» на 
    сторінці 12.

СОЛО-ГРА
1. Правила Гри, сторінка 3, Підготовка до Гри, крок 7:
    На плитках Споганеного Героя вказано Особливу 
    Здібність […].


